
 

 

 

 
 
List Prezesa Zarządu Esotiq & Henderson S.A. do Akcjonariuszy i Inwestorów. 
 

 
Szanowni Państwo, 

 

W imieniu Zarządu Spółki Esotiq & Henderson S.A. mam ogromną przyjemności zaprezentować 

Państwu raport roczny Spółki oraz Grupy Kapitałowej. 

 

Rok 2011 był bardzo ważny w historii naszej Spółki. Po udanym debiucie na rynku NewConnect, 

konsekwentnie realizowaliśmy założony plan skutkujący znaczącym rozwojem firmy i dalszym 

budowaniem wartości Spółki dla naszych Akcjonariuszy. 

Pierwszy rok działalności spółki uważamy za bardzo udany, podjęte decyzje o współpracy z celebrytami 

okazały się trafnej, marka Esotiq stała się bardziej rozpoznawalna. 

Pozostajemy aktywni w obszarze dalszego budowania Grupy Kapitałowej. Planujemy kolejne 

przedsięwzięcia z nowymi twarzami ze świata mody. 

Z korzystając z okazji chciałbym podziękować naszym Pracownikom za wkład włożony w rozwój 

naszej firmy  i jednocześnie dziękując naszym Akcjonariuszom i Kontrahentom za okazane zaufanie, 

chciałbym życzyć udanego roku 2012. Wierzymy, że podejmowane przez nas działania przyczynią się do 

dalszego rozwoju Spółki i budowania wartości dla naszych Akcjonariuszy. 

 

 

Adam Skrzypek- Prezes Zarządu 

 


